
PROTOKÓŁ NR XXI/2019 

Z XXI SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

z dnia 30 października 2019 r. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XXI sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 10:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Malanowski stwierdzając jednocześnie quorum, 

uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik nr 1.  

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że na posiedzeniu Komisji wspólnej Radni 

podjęli decyzję o zniesieniu z porządku obrad pkt 9, w związku z powyższym 

Przewodniczący wniósł wniosek formalny o jego zdjęcie.  

Radna B. Gil w imieniu grupy radnych złożyła wniosek formalny o 

wprowadzenie do porządku obrad Uchwały RM ws. pozostawienia bez 

dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na ławników sądów powszechnych na 

kadencję 2020-2023, niespełniających wymagań formalnych.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej D. Malanowskiego o 

zdjęcie z porządku obrad pkt 9 – załącznik nr 2 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, 

Barbara Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny grupy radnych o wniesienie do porządku obrad Uchwały RM 

ws. pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na ławników 

sądów powszechnych na kadencję 2020-2023, niespełniających wymagań 

formalnych – załącznik nr 3  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, 

Barbara Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Łukasz Rzeszotarski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

Przewodniczący odczyta nowy porządek obrad  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad – załącznik nr 4  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, 

Barbara Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 



 

 

3. Przyjęcie protokołów z XIX i XX sesji RM. 

 

Przewodniczący RM poinformował, że protokoły z XIX i XX sesji znajdują się w Biurze 

Rady, w przypadku braku zastrzeżeń zostaną one przyjęte.  

 

4. Informacja Burmistrza o stanie realizacji przez Miasto Sierpc zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2018/2019 

 

Informację w imieniu Burmistrza przedstawił zebranym Naczelnik WOK p. 

 M. Zdrojewski – załącznik nr 5 

Następnie sprawozdania ws. wyników egzaminów, pracy podległych 

jednostek oświatowych i ich sukcesów przedstawili dyrektorzy poszczególnych 

szkół podstawowych – p. Anna Trzcińska, Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w 

Sierpcu,  p. Ewa Rycharska, Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 w Sierpcu oraz p. 

K. Jagodzińska Wicedyrektor I Prywatnej szkoły Podstawowej w Sierpcu.  

Dyrektor I Prywatnej szkoły Podstawowej w Sierpcu p. D. Żuławnik 

podziękowała za pomoc ze strony Radnych i zaprosiła Radnych do 

odwiedzenia placówki. 

Przewodniczący RM p. D. Malanowski podziękował Wydziałowi Oświaty i 

Kultury oraz Dyrektorom placówek za przygotowanie i przybliżenie Radnym i 

mieszkańcom miasta spraw związanych z miejską oświatą.  

Radny K. Skrzyński zapytał czy dostępne są informację nt. wyników egzaminów 

w Gimnazjum Miejskim. Naczelnik WOK poinformował,  

że ustawodawca wyraźnie określił, że sprawozdania z realizacji zadań 

oświatowych w minionym roku szkolnym mają uwzględniać wyniki egzaminów 

ośmioklasisty. Również materiały przekazane organowi przez OKE ws. wyników 

egzaminów dotyczyły wyłącznie egzaminu klas ósmych. Wiceprzewodniczący 

RM p. W. Frydrychowicz nawiązując do wypowiedzi Radnego K. Skrzyńskiego 

również uznał, że jest to krzywdzące zarówno dla uczniów i nauczycieli byłego 

Gimnazjum Miejskiego.  

Radna B. Gil poprosiła Zastępcę Burmistrza p. P. Nowakowskiego o informacje 

czy podjął on działania, które umożliwiłyby zaprezentowanie się na dzisiejszej 

sesji byłemu gimnazjum oraz jakie działania wykonał i zamierza wykonać dla 

placówek oświatowych w Sierpcu. 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że o problemie braku informacji  

nt. wyników egzaminu gimnazjalnego nie wiedział, zaznaczył jednak ze urząd 

nie może odpowiadać za luki w prawie. O działaniach podejmowanych  

w kwestii oświaty Burmistrz poinformuje, Radną na piśmie.  

Burmistrz J. Perzyński obiecał przygotować informacje o wynikach egzaminu 



gimnazjalnego.  

Przewodniczący ogłosił 10 min przerwy  

Przed przystąpieniem do dalszej część obrad Burmistrz Miasta odczytał,  

a następnie przekazał akt powołania na dyrektora Centrum Kultury i Sztuki  

w Sierpcu p. Jarosławowi Żmijewskiemu. Dyrektor CKiSz podziękował  

za współprace, zrozumienie oraz wsparcie otrzymane od Burmistrza oraz 

Radnych RM. Następnie Zastępca Burmistrza Miasta p. P. Nowakowski odczytał 

gratulację dla p. Anny Pniewskiej Dyrektor Miejskiego Przedszkola  

nr 2 w Sierpcu, w związku z otrzymaniem Złotego Medalu od Prezydenta RP.  

5. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących komisji 

oraz przewodniczącej Klubu Radnych "Sierpczanie". 

 

Informacje nt. prac komisji przedstawili Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji p. K. Kacperski, Przewodniczący 

Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Zdrowia , p. M. Malanowski. 

Radna B. Gil nawiązując do wypowiedzi Radnego M. Malanowskiego zapytała 

czy przewodniczący zadbał o to, aby projekt Regulaminu ws. CUW został 

przedstawiony i omówiony szczegółowo podczas posiedzenia Komisji. Radny 

poinformował, że odpowie Radnej na piśmie. Radna wyraziła swoje 

niezadowolenie z tego faktu, gdyż jest to temat bardzo ważny, a uchwała  

ws. utworzenia CUW będzie procedowana dzisiaj. Burmistrz odpowiedział,  

że Komisja szczegółowo omówiła ten temat podczas ostatniego spotkania, na 

którym Dyrektorzy jednostek oświatowych mieli dowiedzieć się o szczegółach 

funkcjonowania  nowo powstałej jednostki i  wyraziły aprobatę dla jej 

utworzenia.  

Przewodnicząca Klubu Sierpczanie p. B. Gil poinformowała, że Klub zgłasza 

kandydaturę Radnego S.W. Jaworowskiego do pracy w Komisji Rewizyjnej.  

 

6. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

 

Burmistrza między sesjami tj za okres od 20 września 2019 r. do 25 października 

2019 r.  Sprawozdanie zostało przyjęte do aprobującej wiadomości i stanowi 

załącznik nr 6 

Radna B. Gil nawiązując do sprawozdania zauważyła, że wspomniane przez 

Burmistrza oczyszczanie miasta odbywa się w godzinach największego ruchu, 

poza tym Radna w nawiązaniu do informacji o ćwiczeniach 

przeprowadzonych na terenie Browaru Kasztelan pogratulowała Burmistrzowi 

oraz służbom ratowniczym biorący udział akcji gaszenia kurników.  

Radny S. Jaworowski zapytał na czyj koszt odbywało się czyszczenia kanalizacji 

deszczowej. 

Burmistrz odpowiedział, że, jeżeli urząd  otrzymuje sygnały od mieszkańców ws. 

zanieczyszczenia miasta natychmiast na nie reaguje. Czyszczenie miasta nocą, 



żeby nie kolidowało ono z ruchem na mieście jest możliwe, ale miasto 

musiałoby dodatkowo za taką usługę zapłacić.  Jeśli chodzi o czyszczenie 

kanalizacji deszczowej to koszt przedsięwzięcia to ok. 20 000 zł objęło ono  

ul. Narutowicza, robiły to służby miejskie, służby MZDW oczyszczały natomiast 

ul. Piastowską.  

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Interpelacje na piśmie złożyli  

Radna B – Gil – 15 interpelacji  

Radny K. Skrzyński – 2 interpelacje  
Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji (załączniki nr 

7). Ksero dołączone do protokołu. Interpelacje zostały przekazane Burmistrzowi 

Miasta do dalszego procedowania.  Interpelacje Radnej B. Gil poparte były 

zdjęciami oraz nagraniami.  

Na interpelację dot. terenu budowy na ul. Bobrowej odpowiedział Komendant 

Straży Miejskiej p. J. Krydziński, poinformował on, że wskazany teren jest 

terenem inwestycji i nie można tamtędy chodzić.  

Radny K. Kacperski odnosząc się do interpelacji ws. uszkodzonego podjazdu 

koło „harmonijek|” poinformował, że jest to teren prywatny. 

Radny P. Rzeszotarski w związku z interpelacją ws. terenu pod kontenerem na 

śmieci poinformował, że jest to teren SMLW w Sierpcu i tam należy się zgłosić z 

tym problemem.  

Radna wskazała, że zgłasza sprawy i problemy,  o których informują ją 

mieszkańcy  

Radny W. Frydrychowicz w mieniu mieszkańców zapytał o przebieg przetargu 

ws. ul. Piłsudskiego.  

Radny P. Rzeszotarski  zaproponował umieszczenie na Cmentarzu Komunalnym 

regału na zużyte znicze. Mieszkańcy mogliby odkładać tam znicze nie 

potrzebne, a być może przydatne innym. 

Radny J. Stachurski zapytał o przekazanie vouchera na kwotę 170 000 tys. Dla 

klubu MKS Mazur.  

Przewodniczący RM zapytał o wyniki przetargu budowy ul. Płockiej od ronda 

do torów. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz poinformował, że udzieli odpowiedzi na część interpelacji i zapytań 

m.in. funkcjonowania tv kablowej, lampy na ul. Jana Pawła, terenu PKS, 

budynku na ul. Płockiej, terenu Jeziórek.  

Burmistrz poinformował, że ofert przetargowe na budowę ul. Piłsudskiego 

zostały otwarte rano. Co najmniej 3 oferty spełnią wymagania, więc pierwsze 

prace powinny rozpocząć się jeszcze w tym roku. Jeżeli chodzi o ul. Płocką, 

przetarg nie został rozstrzygnięty ponieważ oferty przekraczały parametry 

finansowe. MZDW ma przenieść środki w ramach swoich działów i kwota ta ma 

być akceptowała przez sejmik. Najbliższe informacje Burmistrz otrzyma w dni 

jutrzejszym. Realny termin rozpoczęcia inwestycji to wiosna 2020 r.   



Odpowiedzi na interpelację Radnej B. Gil ws. zawodów sportowych na osiedlu 

Zatorze udzielił Przewodniczący RM p. D. Malanowski.  

 

Zastępca Burmistrza odpowiedział na zapytanie Radnego J. Stachurskiego ws. 

vouchera przekazanego klubowi Mazur. Pieniądze przekazane klubowi są 

środkami zabezpieczonymi w budżecie już wcześniej przez Radę, przekazanymi 

w ramach wspierania organizacji pożytku publicznego, voucher natomiast 

służył podkreśleniu i pokazaniu mieszkańcom jak duży jest wkład urzędu w 

miejski sport.  

 

9. Uchwała RM ws. uchylenia Uchwały nr 288/XXXIV/2017 Rady Miejskiej 

Sierpca z dnia 8 lutego 2017 r. w sprawie opłaty targowej. (punkt zdjęto z 

porządku obrad) 

 

10. Uchwala RM ws. przeniesienia własności nieruchomości zamiennej w 

ramach odszkodowania. 

 

Radny J. Stachurski wyraził swój sprzeciw dla ww. uchwały i poinformował, że 

jej podjęcie może stać się precedensem, który będzie się powielać. Każdy kto 

miałby dostać odszkodowanie za utracone grunty, może w przyszłości przyjść i 

wybrać sobie w zamian atrakcyjne działki miejskiej. Grunt o którym mowa w 

powyższej uchwale został zamieniony na wartościową działkę. Jeżeli działka, 

która ma w zamian otrzymać właściciel utraconego gruntu została uznana za 

zbędną, to może warto wystawić ją na przetarg publiczny, do którego 

przestąpić będzie mógł również właściciel zabranego terenu. Wszystko 

wówczas będzie jasne i klarowne.  

Radny K. Skrzyński zauważył, że taka sytuacja miała już miejsce i wówczas nie 

było z tym problemów.  

Radna B. Gil zapytała czy działka która ma otrzymać właściciel jest w dolinie 

Sierpienicy.  Inspektor WAG p. K. Szymańska odpowiedziała, że jest to teren 

objęty MPZP rzeki Sierpienicy i leży między ulicami Żeromskiego i Łąkową i nie 

leży w dolinie rzeki Sierpienicy. Radna zapytała czy podobna sytuacja miała 

miejsce w przypadku zabierania dróg pod inwestycje DINO, czy mieszkańcy 

mieli możliwość wyboru innych działek w zmian za zabrane tereny. Radna 

przychyliła się do prośby Radnego J. Stachurskiego co do jasności sytuacji.  

Radny Stachurski dodał, że jeżeli sytuacja byłaby nagła i konieczna to 

zmieniałoby to postać rzeczy, natomiast droga, która ma powstać na terenie  

należącym do właściciela działki nie powstanie tam prawdopodobnie przez 

najbliższe 10 lat.  

Radny P. Rzeszotarski poinformował, że proponowana działka nie jest tak 

atrakcyjna jak twierdzą Radni. Radny Stachurski odpowiedział, że nie jemu 

oceniać to czy działka jest atrakcyjna, mógłby to natomiast zweryfikować 

przetarg.  

Radny S. W. Jaworowski poparł stanowisko Radnego Stachurskiego. Zapytał 

czy ktoś dowiadywał się czy działką to nie byłby zainteresowany właściciel 

sąsiedniej działki.  

Burmistrz odpowiadając na wątpliwości poinformował, że że wielokrotnie 



miasto w podobnych sytuacjach proponował zamianę działek. Dawało to 

oszczędności miastu. Wiązało się to bowiem z tym , że właściciel oprócz 

dopłaty różnicy za działkę, płaci 23 % VAT. Burmistrz dodał, że to Rada 

zdecyduje czy taka sytuacja nastąpi.  

Radny Stachurski odpowiedział, że występowanie takich sytuacji w przeszłości 

nie sprawia, że teraz ma być podobnie. Jeżeli działka ta jest na sprzedaż to 

może skoro nie jest tak atrakcyjna ogłosić przetarg i w.w właściciel kupi ją 

taniej, aniżeli jest zobligowany teraz zapłacić.  

Radny Skrzyński zapytał, czy miasto na tym skorzysta czy starci. Pani K. 

Szymańska odpowiedziała, że na tym etapie nie można stwierdzić czy miasto 

zyska czy straci na tej transakcji.  

Radny S. Jaworowski zauważył, że taka procedura nie gwarantuje 

oszczędności dla miasta, odnoszenie się natomiast Burmistrza do historii jest nie 

na miejscu.  

Radny A. Balcerowski poinformował, że nie wie jak wyglądała wcześniejsza 

praktyka w podobnych sytuacjach, ale nie wydaje mu się, że jest to złe, tym 

bardziej, że właściciel do tej działki dopłaci.  

Przewodniczący RM poinformował, że sytuacja jest trudna ponieważ dotyczy 

jednego z Radnych, poprosił na nieskupianiu się na przeszłości, a jedynie tej 

konkretnej sytuacji.  Swoje zdanie Radni wypowiedzą poprzez głosowanie 

procedowanej uchwały. 

  

Głosowano w sprawie: 

Uchwala RM ws. przeniesienia własności nieruchomości zamiennej w ramach 

odszkodowania. 

 

Rada w głosowaniu: 10 -"za", 3 -"przeciw", 1 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 143/XXI/2019 RM ws. przeniesienia własności nieruchomości 

zamiennej w ramach odszkodowania załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

PRZECIW (3) 

Barbara Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Długokęcki 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

Radna B. Gil poprosiła o zaprotokołowanie, że była przeciw podjętej uchwale, 

poprosiła również o wyjaśnienia Mecenasa M. Zasadowskiego czy w sytuacji 



gdy procedowana uchwała dotyczy Radnego może on wziąć udział w 

głosowaniu czy powinien opuścić salę. Przewodniczący odnosząc się do 

pierwszej kwestii poinformował Radną, że wyniki głosowania automatycznie są 

zapisywane w systemie, o drugie wyjaśnienie poprosił Mecenasa.  

Mecenas M. Zasadowski poinformował, że w przytoczonej sytuacji Radny nie 

powinien brać udziału w głosowaniu. Radna poinformowała, że w zapisie 

Statutu była mowa o opuszczeniu Sali przez Radnego, czy taki zapis nadal 

obowiązuje. Mecenas poprosił o przerwę.  

Mecenas poinformował, że ustawa o samorządzie gminnym wyraźnie 

wskazuje, że Radny którego tyczy się sprawa nie powinien brać udziału w 

głosowaniu. Oddanie głosu wstrzymującego się przez zainteresowanego 

Radnego należy uznać za branie udziału w głosowaniu. Jest to naruszenie 

skutkujące nawet stwierdzeniem nieważności uchwały. Mecenas uznał, że 

należy przeprowadzić reasumpcje głosowania.   

Radny K. Skrzyński poinformował, że w związku z wcześniejszymi niejasnościami 

co do możliwości glosowania jest za jego reasumpcją. 

Radny S. Jaworowski poinformował, że uchwała została przegłosowana i nie 

widzi zasadności ponownego głosowania, co do ważności uchwały wypowie 

się wojewoda.  

Przewodniczący RM przychylił się do wyjaśnień Radnego K. Skrzyńskiego, co do 

niejasności w głosowaniu, Radni wypowiedzą się poprzez głosowanie. 

Radna B. Gil również uznała, że brak jest zasadności ponownego glosowania. 

Jest to ważna sprawa i należało się do niej tak przygotować, żeby nie trzeba 

było przeprowadzać ponownego glosowania. 

Radny S Jaworowski poprosił o podstawę prawną przeprowadzenia reasumpcji 

głosowania. Mecenas wyjaśnił, że Przewodniczący jako prowadzący obrady 

może zarządzić ponowne glosowanie, gdy według niego zachodzi taka 

potrzeba. Mecenas odczytał wykładnie prawa, mówiącą o sytuacjach kiedy 

możliwe jest przeprowadzenie reasumpcji głosowania.   

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwala RM ws. przeniesienia własności nieruchomości zamiennej w ramach 

odszkodowania - reasumpcja głosowania - załącznik nr 9  

 

Rada w głosowaniu: 10 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 143/XXI/2019 RM ws. przeniesienia własności nieruchomości 

zamiennej w ramach odszkodowania  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 



BRAK GŁOSU (3) 

Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

11. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości 

w trybie bezprzetargowym na okres trzech lat ( ul. Królewska) 

 

Przewodniczący odczytał treść uzasadnienia. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat ( ul. Królewska).  

 

Rada w głosowaniu: 11 -"za", 0 -"przeciw", 1 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 144/XXI/2019 RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy 

nieruchomości w trybie bezprzetargowym na okres trzech lat załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

12. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości 

w trybie bezprzetargowym na okres trzech lat (ul. Targowa) 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat (ul. Targowa).  

 

Rada w głosowaniu: 11 -"za", 0 -"przeciw", 1 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 145/XXI/2019 RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy 

nieruchomości w trybie bezprzetargowym na okres trzech lat załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, 



Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

 

13. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości 

w trybie bezprzetargowym na okres trzech lat (ul. Podgórna) 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat (ul. Podgórna).  

 

Rada w głosowaniu: 11 -"za", 0 -"przeciw", 1 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 146/XXI/2019 RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy 

nieruchomości w trybie bezprzetargowym na okres trzech lat załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

14. Uchwała RM ws. utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej 

"Sierpeckie Centrum Usług Wspólnych", nadania jej statutu oraz wspólnej 

obsługi jednostek organizacyjnych Gminy Miasto Sierpc. 

 

Radna B. Gil poinformowała, że po zapoznaniu się z dokumentacją ma kilka 

pytań: czy dyrektorom placówek zostanie ograniczona władza i czy zmniejszą 

się obowiązki dyrektora, komu podlegać będzie dyrektor CUW, kto będzie 

decydował o inwestycjach w placówkach. Radna wyraziła, że materiał dot. 

CUW został przygotowany „niedbale”, zasugerowała również, aby ujednolicić 

nazwę dot. kierownika lub dyrektora placówki. Radna zapytał o tryb 

powołania i odwołania dyrektora, jego kwalifikacji i zakresu obowiązków, na ile 

będzie powołany, jaka będzie ilość etatów, czy zostaną przesunięci do CUW-u 



pracownicy Urzędu, w związku ze zmniejszeniem według Radnej pracy w 

urzędzie, kiedy księgowi placówek oświatowych otrzymają informację o 

ewentualnej możliwości przejścia do CUW, jakie będą ich wynagrodzenia i 

kiedy zostanie przeprowadzony nabór.  

Radna zapytała czy zostanie odpowiednio przygotowane miejsce na 

archiwum jednostki. B Gil wyraziła zdanie, że należało by usunąć cały § 9 i 

zastanowić się na art. 23 . Radna zapytała ile środków należy zabezpieczyć w 

budżecie na 20220 rok oraz o przeniesienie mienia do pomieszczeń CUW.  

Radna zapytała czy CUW będzie pośredniczył między wydziałami UM , a 

placówkami oświatowymi. 

Mecenas M. Zasadowski odpowiadając na część pytań poinformował m.ni. o 

błędach w numeracji, które wynikały z częstych zmian i nanoszonych 

poprawek. Co do kwestii dyrektora/ kierownika nazewnictwo stosowane jest 

wymiennie.  

Radna B. Gil ad vocem wyraziła swoje zaniepokojenie tym faktem.   

Skarbnik Miejski p. K. Joniak poinformowała, że nad kwestią utworzenia CUW 

myślano już wcześniej. Założeniem jego utworzenia jest wspomaganie 

dyrektorów jednostek oświatowych, a nie Skarbnika czy pracowników urzędu. 

Jeżeli chodzi o rolę Skarbnika, to żadne z jego zadań nie zostaje z niego 

zdjętych, CUW również podlegać będzie kontroli organu prowadzącego. 

Skarbnik odpowiedziała na pytania Radnej oraz wyjaśniła wszelkie niejasności. 

Kierownik CUW merytorycznie będzie wspomagał dyrektora jednostki.  

Spotkania z dyrektorami i księgowymi szkół, na których wyjaśnione były kwestie 

utworzenia CUW odbywały się wielokrotnie.   

Główną przesłanką do utworzenia CUW jest ujednolicenie oraz usprawnienie 

prowadzenia polityki rachunkowej placówek oświatowych. Kierownik zostanie 

wyłoniony w konkursie, po wejściu uchwały w życie. Księgowi szkół zostaną 

poinformowani o możliwości przejścia do CUW w momencie wejścia uchwały 

w życie. Z dyrektorów zdjęte będzie gro obowiązków, które przejdą na CUW, 

szczegółowo mówią o tym zapisy uchwały. CUW umiejscowiony będzie w 

budynku SP nr 2 przy ul. Braci Tułodzieckich 7. Majątek ruchomy – szafy, 

wyposażenie będzie w miarę potrzeb uzupełniony, księgowi przejdą na pewno 

ze swoimi komputerami. Archiwum będzie znajdował się w budynku CUW, 

jednak na razie nie będzie ono potrzebne, wszystkie dotychczasowe 

dokumenty księgowe, w tym archiwalne pozostaną bowiem w szkołach 

macierzystych.  

W CUW – ie planowane jest utworzenia stanowiska kierownika, głównego 

księgowe, 2,5 etatu księgowego. Z wyliczeń wychodzi 0,4 etatu więcej niż do 

tej pory – różnica wynika z obowiązku prowadzenia VAT. Środki przeznaczone 

na ten cel nieznacznie wzrosną, zarówno jeżeli chodzi o wynagrodzenie jaki i 

na materiały przeznaczone na wyposażenie.  

Dotychczasowi pracownicy – księgowi, jeżeli wyrażą zgodę z mocy prawa 

staną się pracownikami CUW. Wynagrodzenia pracowników będą ustalane 

wraz  z kierownikiem jednostki i zależne będą od doświadczenia. Są to środki 

wygospodarowana ze środków samorządu nie z subwencji, gdyż ta 

przeznaczona jest wyłącznie na wynagrodzenia nauczycieli.  



Środki, które zostaną przeznczone na centrum w 2020 r. nie są jeszcze znane, 

wiadomo natomiast, że w pierwszej kolejności zostaną one przeznaczone na 

wynagrodzenia i ich pochodne. Radna poprosiła o podanie ile dotychczas 

wynosiły koszty wynagrodzenia księgowych w placówkach oświatowych. 

Skarbnik poinformowała, że jest to suma 17 000 tyś.  zł miesięcznie – bez 

pochodnych,  przy utworzeniu CUW byłoby to ok. 21 500 zł. Skarbnik omówiła 

również § 6 i § 9 Statutu.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej "Sierpeckie 

Centrum Usług Wspólnych", nadania jej statutu oraz wspólnej obsługi jednostek 

organizacyjnych Gminy Miasto Sierpc..  

 

Rada w głosowaniu: 10 -"za", 0 -"przeciw", 2 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 147/XXI/2019 RM ws. utworzenia samorządowej jednostki 

organizacyjnej "Sierpeckie Centrum Usług Wspólnych", nadania jej statutu oraz 

wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy Miasto Sierpc załącznik nr 13 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, 

Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

15. Uchwała RM ws. pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów 

na ławników sądów powszechnych na kadencję 2020-2023, niespełniających 

wymagań formalnych 

 

Przewodnicząca zespołu opiniującego kandydatów na ławników, p. B. Gil 

przybliżyła Radnym opinię Zespołu.  

Sekretarz Miejski p. B. Wojciechowska – Dobies wyjaśniła, że bez dalszego 

biegu pozostawia się zgłoszenia i  kandydatury, które nie spełniają wymogów 

merytorycznych i formalnych, w trzech procedowanych przypadkach  brak 

było 50 wymaganych podpisów.  



 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na 

ławników sądów powszechnych na kadencję 2020-2023, niespełniających 

wymagań formalnych.  

 

Rada w głosowaniu: 10 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 148/XXI/2019 RM ws. pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń 

kandydatów na ławników sądów powszechnych na kadencję 2020-2023, 

niespełniających wymagań formalnych załącznik nr 14 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Długokęcki, Krzysztof Kacperski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

16. Uchwał RM ws. pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów 

na ławników sądów powszechnych na kadencję 2020-2023, niespełniających 

wymagań formalnych 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwał RM ws. pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na 

ławników sądów powszechnych na kadencję 2020-2023, niespełniających 

wymagań formalnych.  

 

Rada w głosowaniu: 10 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 149/XXI/2019 RM ws. pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń 

kandydatów na ławników sądów powszechnych na kadencję 2020-2023, 

niespełniających wymagań formalnych załącznik nr 15 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir 



Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Długokęcki, Krzysztof Kacperski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

 

17. Uchwała RM ws. pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów 

na ławników sądów powszechnych na kadencję 2020-2023, niespełniających 

wymogów formalnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na 

ławników sądów powszechnych na kadencję 2020-2023, niespełniających 

wymogów formalnych..  

 

Rada w głosowaniu: 10 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 150/XXI/2019 RM ws. pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń 

kandydatów na ławników sądów powszechnych na kadencję 2020-2023, 

niespełniających wymagań formalnych załącznik nr 16 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Długokęcki, Krzysztof Kacperski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

18. Uchwał RM ws. ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do 

sądów powszechnych 

Sekretarz Miejski poprosiła, o korektę § 1 ust. 1 Regulaminu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwał RM ws. ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do 

sądów powszechnych.  

 

Rada w głosowaniu: 11 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  



Uchwałę 151/XXI/2019 RM ws. ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 

ławników do sądów powszechnych – załącznik nr 17 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, 

Barbara Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

19. Uchwała RM ws. powołania Komisji Skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący RM poprosił o zgłaszanie kandydatów. 

Radny W. Frydrychowicz zgłosił kandydaturę D. Malanowskiego, Z. Długokęcki 

zgłosił kandydaturę J. Szewczykowskiej, D. Malanowski zgłosił kandydaturę K. 

Rudowskiego.  

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę.   

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. powołania Komisji Skrutacyjnej. 

 

Rada w głosowaniu: 11 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 152/XXI/2019 RM ws. powołania Komisji Skrutacyjnej – załącznik nr 18 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, 

Barbara Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski 



 

Przewodniczący zarządził przerwę w związku z koniecznością przygotowania 

kart do glosowania.  

 

Przewodnicząca zespołu opiniującego p. B. Gil odczytała opinię nt. 

kandydatów na ławników.  

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej p. J. Szewczykowska odczytała regulamin 

głosowania w wyborach na ławników. Komisja rozdała karty do głosowania.   

Po głosowaniu Przewodniczący RM zarządził przerwę, celem policzenia głosów 

przez Komisję Skrutacyjną.  

 

20. Uchwała RM ws. stwierdzenia wyboru ławników do sądów powszechnych. 

Przewodnicząca odczytała protokoły z przeprowadzanych wyborów.  

Przewodniczący odczytał nazwiska wybranych ławników 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. stwierdzenia wyboru ławników do sądów powszechnych. 

 

Rada w głosowaniu: 11 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 153/XXI/2019 RM ws. stwierdzenia wyboru ławników do sądów 

powszechnych – załącznik nr 19 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, 

Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

21. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2019-2029. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2019-

2029.  

 

Rada w głosowaniu: 11 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  



Uchwałę 154/XXI/2019 RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca 

na lata 2019-2029 – załącznik nr 20 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, 

Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

22. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2019 rok 

 

Radna B. Gil poprosiła Skarbnik o omówienie projektu uchwały. Skarbnik 

poinformowała, że najważniejszymi zmianami są; zwiększenie limitu na wydatki 

w związku z podpisaniem przez SP 3 umowy na realizację zadania Erasmus +; w 

związku z przystąpieniem miasta do projektu Smart City nastąpi wymiana lamp 

oświetleniowych na terenie miasta, zadania te wprowadzone są do WPF. 

Jeżeli chodzi o zmianę w planie dochodów, które wpłynęły  na zwiększenie 

planu finansowego w wysokości ponad 280 000 tyś zł są to nowe zadania np. 

Szkoła ćwiczeń, zwiększenia dokonano również na zadanie inwestycyjne - 

zakup działki na ul. Słowackiego, nowe zadnie na kwotę ok. 20 000 zł na  z 

grupy działania partnerstwa. Poza tym  dokonano zmian w planie wydatków w 

jednostkach oświatowych.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2019 rok.  

 

Rada w głosowaniu: 11 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 155/XXI/2019 RM ws zmian uchwały budżetowej na 2019 rok. – 

załącznik nr 21 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, 

Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 



Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

23. Sprawy różne. 

Przewodniczący RM odczytał zaproszenia dla Radnych, podziękował również 

członkom pocztu sztandarowego Rady Miejskiej.  

Radna B. Gil podziękowała mieszkańcom zaangażowanym w zbieranie 

podpisów pod pismem ws. obniżenia cen za odpady komunalne. Radna 

poprosiła również Przewodniczącego o zabezpieczenie miejsca oraz sprzętu 

do pracy dla radnych.  

Radna J. Szewczykowska, nawiązujący do prośby Radnej B. Gil poprosiła 

Burmistrza o czytelniejsze umieszczenia informacji o sesjach i ich przebiegach 

na stronie urzędu.  

 

 

24. Zakończenie obrad. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku,  zamknął 

obrady XXI sesji Rady Miejskiej Sierpca 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ Aleksandra Grzybowska 

 


